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Mødedeltagere Torben Nielsen (TN) 

Mogens Høj (MH) 

Thomas Bakke Jacobsen (TBJ) 

Søren Duun (SD) 

Kia Witthøfft (KW) 

Henrik Valentin (HV) gæst 

Uffe Madsen (UM) 

 

Fraværende Ingen. 

 

Sted Scandic Hotel, Odense 

 

Tidspunkt Fredag den 25. oktober 2024 kl. 15.45 – 17.45. 

 

1. Godkendelse af referat Referat fra bestyrelsesmødet den 27. august 2024 blev godkendt 

uden bemærkninger. 

 

2. Klubforhold Præmiefest 

150 deltagere er tilmeldt, og alt vedr. pokaler er på plads. 

 

Strategimøde den 2. november 2024 

Der bliver 8 deltagere. 

TN og TBJ laver et oplæg. 

 

Generalforsamling 2025 

Afholdes sandsynligvis i Sommers Bilmuseum, Nærum. 

TN arbejder på at få en dato og aftale på plads. 

 

3. Banesportsgruppen Orientering fra Banesportsgruppen 

Iflg. HV er det ikke en fordel at lave ”ramper” mellem vægtene 

fordi akselafstanden er forskellig for alle biler 

 

TBJ gav udtryk for, at 2024 generelt har været et travle år i 

Banesportsgruppen, og at gruppen generelt ønsker et højt 

aktivitetsniveau – herunder også afholdelse af Racerskole. 

 

TN udleverede baneløbskalenderen for 2025, som kun er 

foreløbig. Der er sammenfald med CHGP og Munkebjerg Hill 

Climb, og ligeledes sammenfald med Historisk weekend på 

Ring Djursland og Hill Climb Fyn. 

Ansøgt løb på Knutstorp i maj måned er stadig til drøftelse. 

Der arbejdes på dato for Racerskole og for træningsdag i april 

måned. 

 

Banesportsgruppen arbejder videre med de løse ender og 

vender tilbage. 
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4. Hill Climb Gruppen UM oplyste, at Rallyudvalget endnu ikke har meldt tilbage på 

forslag om særlig licens til Hill Climb, men der kan forventes 

et svar inden længe. 

 

Hill Climb gruppen har besluttet at åbne op for yderligere 5 år i 

2025 – dvs. for biler mellem 1990 og 1995 (periode K). 

I forslag til nyt reglement fra RU sættes gns. hastighed for B-

biler og A-biler med fuldt sikkerhedsudstyr op til 120 km/t. 

 

Der er planlagt 8 mesterskabsløb i 2025, heraf 2 på Sjælland, 1 

på Fyn og 5 i Jylland. I mesterskabsberegningen kan der slettes 

1 løb, og i sidste mesterskabsafdeling er der fulde points uanset 

antal deltagere i klassen. 

 
 

5. Info til medlemmer Der planlægges udsendelse af nyhedsbrev snarest muligt efter 

præmiefesten. 

 
 

6. Økonomi UM havde inden mødet udsendt opdateret regnskab, der blev 

drøftet. 

Som følge af manglende tilslutning til klubbens to løb på 

Knutstorp, må der forventes et driftsunderskud i 2024 på 

omkring 120.000 kr. 

 
 

7. DASU / HU / BU / RU Der var ingen drøftelser under dette punkt på dagsordenen. 

 
 

8. Eventuelt Der var ingen drøftelser under dette punkt på dagsordenen. 

 

9. Næste møde Dato for næste møde blev ikke aftalt. 

 

 

For referater 

Søren Duun 


